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1. Ordförande Clay Thorman öppnade mötet och konstaterade att styrelsen var beslutsför. 
 

2. Föregående protokoll 
- Stölder och skadegörelse på klubben  
Sedan kameror och strålkastare installerats har vi haft två vad vi misstänker oönskade besök 
på klubben. Ett nattetid där förmodade gärningsmän skrämdes iväg av strålkastaren på 
hjälmen, och senare ett dagtid, där syftet möjligen var rekognocering. Dels för att se om 
klubben verkligen har kameraövervakning, men också undersöka om det fanns alternativa 
ingångar utanför de sensorstyrda lampornas upptagningsområde. Förhoppningsvis 
konstaterade personen att det inte finns några ”blinda fläckar” att operera inom. 
 

3. Årsmötet  
För första gången hade vi ett årsmöte där medlemmar deltog såväl fysiskt som digitalt. 
Styrelsen anser att det är viktigt att bereda medlemmar möjlighet att delta på det sätt som 
passar dem bäst. Vissa tycker det är bekvämt att sitta hemma och delta via Teams medan 
andra föredrar att närvara på mötet. Vi tror inte klubben är mogen att helt övergå till digitala 
möten.  
 

4. Sjösättning 
- Ansvarsfördelning. Det kan lätt bli rörigt och en källa till missförstånd att byta sling- och 
styrpersoner för varje båt. Förslag från hamnkapten är att vi har tre fasta personer som utses 
på föreningsmötet innan sjösättning, dessa får en genomgång av riktlinjer och uppförande  
innan kranjobbet påbörjas. Clay och Anders deltar också i arbetet med lyften.  
 
- Svenska Sjö har ”Sling här”-dekaler som vi beställer innan sjösättning som båtägaren kan 
klistra på, antingen före eller efter sjösättning. 
 
- Grillning och förtäring sköts som vanligt av Christer. 
 
- Städning efter sjösättning. Varje båtägare ansvarar för att bockar, repstumpar från 
presenningar och liknande försvinner från uppställningsplatsen. 
 
 

5. Bottenfärg/sanering 
På årsmötet informerades om att den som avser blästra sin båt måste meddela kommunen 
och styrelsen minst fyra veckor innan.  
Den som skrapar sin båt måste meddela styrelsen samt kunna visa dokument på att 
saneringen skett enligt föreskrifter. 
Medlemsansökan är uppdaterad enligt de nya föreskrifterna klubben har att följa. 
 



6. Aktiviteter 
- Eldning av gammalt bryggmaterial. Görs i närtid vid lämplig väderlek. 
- Virkeshög för fortsatt bryggarbete. Pallas upp från marken och samlas ihop, övertäcks med 
dubbla presenningar.  
 

7. Regelverk kameraövervakning 
Vi behöver ett regelverk som styr hantering av övervakningen. Hur länge material sparas, 
vilka har tillgång etc. Regelverket bör knytas till funktion, inte person. Förslag till funktioner 
som kan ta emot notiser är ordförande, hamnkapten och sekreterare.  
Clay skriver utkast för vidare diskussion.  
 

8. Avslut av medlemskap 
Klubbens stadgar reglerar inte detaljerna vad gäller återbetalning av medlemsavgift. Förslag 
är att medlemskap ska avslutas i samband med fakturautskick. Medlem som betalt för ett 
nytt kalenderår får ingen återbetalning. Tidigare praxis har ofta varit att avslut innan 
sjösättning har renderat återbetalning. Men så sent in på året har de flesta som söker 
båtplats ordnat detta, varvid klubben står med en tom plats och utebliven avgift. Det är blir 
också dubbeljobb för kassören att först boka inbetalningen, för att månaden efter göra en 
utbetalning. Utifrån att vi är en klubb med låga avgifter torde det inte vara en kritisk fråga för 
den som sålt sin båt eller bytt till annan klubb. 
En stadgeändring kräver dock föreningsmöte + årsmöte, och det återstår om styrelsen hinner 
bereda frågan till föreningsmötet. 
 

9. Enkäten 
Mycket av det som medlemmarna ansåg som prioriterade aktiviteter är åtgärdat. 
Sensorstyrd belysning, kameraövervakning, långa bryggan etc.  
Det som återstår är en bättre ordinarie belysning, främst bryggbelysning. I budgeten finns 
avsatt medel för detta. Beslut taget. Per tittar på alternativ till nuvarande belysning. 
 

10. Ekonomi 
Vi har 248’ i kassa. 109’ ska ut varav 101’ avser långa bryggan.  
42’ saknas i medlemsintäkter, påminnelse skickas ut vid månadsskiftet. 
 

11. Maskinparken 
Status på klipparen som kördes i vattnet är oklar. Jörgen ska se om den går att rädda.  
Den gamla klipparen är skrotfärdig. Ny klippare som ersätter den är på gång. 
 

12. Vaktpass 
Vi har bra täckning men långt ifrån fullständig. Kvarvarande tomma pass kommer att fördelas 
ut, och den medlem som inte kan tilldelad tid ansvarar själv för att byta pass. 
 

13. Ersättning för elstängsel 
Bonden skulle återkomma med ett förslag på ersättning vilket inte skett. Andreas påminner.  
  
 



14. Övrigt 
- Bryggarbete, avslutat för i år. 
- Numrering, återstår, inväntar materiel. 
- 4 maj är första arbetspass. Då ingen gräsklippning kan ske är det ett lämpligt tillfälle att 
snygga till området inför sjösättning. Vassen som Andreas slagit längst långa bryggan 
behöver omhändertas. En betongkant runt grillplatsen är också nödvändig för att hålla 
stenläggningen på plats. 
- Vad gäller informationen kring ”maskinskötsel” så avvaktar vi tills det är dags att börja 
arbeta med grönytor. 
 

15. Ordförande Clay tackade styrelsen och avslutade mötet. 

 

Vid protokollet 

Rolf Byström 

 


